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Geachte leden van de commissie ABM, 
 
Door de fractie van Transparant Huizen zijn vragen gesteld over het standpunt van het 
college met betrekking tot het wel of niet wijzigen van de straatnaam van het Prins 
Bernhardplein. Dit naar aanleiding van de openbaarmaking van documenten uit het 
privébibliotheek van Prins Bernhard en de daarop volgende publieke discussie. 
 
Met respect voor de diverse gevoelens binnen onze gemeenschap is het voor het college bij 
straatnaamwijzigingen in zijn algemeenheid van belang om een zorgvuldige afweging te 
maken tussen historisch bewustzijn, erkenning van fouten en het behoud van erfgoed. 
 
In Nederland en ook in Huizen zijn er meerdere straten, pleinen en gebouwen vernoemd 
naar historische figuren die gemengde erfenissen hebben. Terwijl jaren, decennia, eeuwen 
verstrijken, verandert de tijdgeest mee. Onze morele maatstaven veranderen mee en zullen 
wellicht ook in de toekomst veranderen. Straatnamen geven herkenbaarheid en continuïteit 
aan de locatie. Terughoudendheid met het wijzigen van straatnamen is vanuit dat oogpunt 
gepast. 
 
Het college is van mening dat de discussie rond Prins Bernhard dient te worden geplaatst 
binnen de context van zijn volledige leven en zijn rol als prins in Nederland. Het college 
realiseert zich ook dat het veranderen van de naam van het Prins Bernhardplein een 
onomkeerbare historische impact zal hebben. Het besluit over het wijzigen van deze 
straatnaam zou daarom niet enkel een lokale aangelegenheid moeten zijn, maar moet 
worden overgelaten aan een breder maatschappelijk debat. In dat kader is het niet aan het 
college om op dit moment een historisch oordeel te geven over leden van het Koninklijk Huis. 
Het college ziet dit als verantwoordelijkheid van het kabinet, waarbij deze casus vanuit 
diverse perspectieven zal moeten worden bekeken. 
 
Om bovengenoemde redenen zal het college niet overgaan tot het wijzigen van de naam 
Prins Bernhardplein.  
 
 
 

 


